
Protokoll  
 
Extra föreningsstämma den 10 oktober 2011    
Brf. Gulddragaren 
 
1.  Stämman öppnades av föreningens ordförande, Benne Hamrin. 
 
2.  Dagordningen godkändes av stämman.  
 
3.  Stämman godkände Benne Hamrin till ordförande för stämman. 
 
4.   Pernilla Fexdal anmäldes som protokollförare vid stämman. 
 
5.   Henrik Holm valdes till justerare tillika rösträknare vid stämman. 
 
6.   Stämman hade blivit i behörig ordning utlyst via kallelse enligt stadgarna. 
 
7.   42 röstberättigade medlemmar befann sig på stämman. Stämman fastställde avprickningslistan (bilaga) 

att utgöra röstlängd för stämman.  

8.   Henrik Holm presenterade förslagen om bommarna. Det uppstod diskussion om bommarnas effekt och 

nyckelhanteringen (ev. spärrad system). 27 medlemmar röstade för installering av bommar på infarterna. 

36 medlemmar röstade för första förslaget.   

9.   Stämman avslutades. 

 

Övrigt 

 
Benne Hamrin utvecklade orsaken till trädfällningen i området eftersom några av medlemmar ville ha 

vidare förklarning till beslutet. Enligt trädgårdsexperten är en del av träden sjuka (ihålig stam) och 

utvecklat ett komplicerat rotsystem med åren som sträcker sig till huskropparna och på flera ställen når de 

till och med under husen. Ett annat skäl till trädfällningen är trädens ålder (ca 23 år gammal) och den 

naturliga grenfällningen. Det ska naturligtvis planteras ett nytt träd för de flesta träd som fälls men med 

längre avstånd från huskropparna. Dessutom ska väljas en annan sort träd som inte har lika stora 

rotsystem som Pilen som är i området idag.   

 

Det kom upp även problem med råttor i området. Medlemmarna manades att hålla luckorna till 

sopskåpen stängda och kontakta NOMOR för råttgift.  

 

Benne meddelade att alla olovliga paraboler i området ska vara nermonterade när nätkabeln har kommit 

igång med sin sändning. 

 

  Pernilla Fexdal Benne Hamrin Henrik Holm 
  Protokollförare Ordförande  Justerare 
 
 

 
 


